
در جلس��ه غیرعلنی امورز مجلس، وزیر آموزش و 
پرورش و روسای س��ازمان های اداری و استخدامی 
و برنام��ه و بودجه وع��ده دادند تا با توج��ه به آغاز 
س��ال تحصیلی، هرچه زودتر مشکل حق التدریسی 

معلمان بازنشسته و خرید خدمت حل شود .
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، مس��ئله کمبود 
نی��روی انس��انی م��دارس در آغاز س��ال تحصیلی 
۱۴۰۲-۱۴۰۳ ب��ه یک��ی از اصلی تری��ن چالش های 
نظام آموزش  و پرورش تبدیل شده است. به طوریکه 
مجلس شورای اسلامی از ساعت ۶ و ۴۵ دقیقه صبح 
امروز )یکشنبه ۳۰ مهر ماه( تا ساعت ۸ و ۲۵ دقیقه 
جلسه غیرعلنی درباره رسیدگی به این معضل مهم 
داشت. در همین راستا، محمدرضا میرتاج الدینی در 
گفتگو با مهر، با اش��اره به جزئیات جلسه غیرعلنی 
امروز مجلس، اظهار کرد: در این جلسه که در صحن 
مجلس برگزار ش��د، رضا مراد صحرایی وزیر آموزش 
و پ��رورش، میثم لطیف��ی رئیس س��ازمان اداری و 
اس��تخدامی و داوود منظور رئیس س��ازمان برنامه و 
بودجه کشور حضور داشتند. تهدید نماینده مجلس 
به افشاگری؛ اسامی کسانی که قیمت خودروی ۵۰۰ 

میلیونی را تا ۲ میلیارد بالا بردند، اعلام می کنم
نماین�ده  آتش زننده برجام به س�فر خارجی 

رفت
عضو کمیس��یون برنامه و بودجه مجلس ش��ورای 
اسلامی تصریح کرد: موضوع مطالبات بازنشستگان و 
شاغلان آموزش و پرورش و همچنین مشکلات این 
وزارتخان��ه در تأمین معلم در س��ال جدید تحصیلی 

مدارس مورد بررسی قرار گرفت.
نماینده تبریز در مجلس شورای اسلامی گفت: در 
این جلس��ه بر این موضوع تاکید ش��د که باید برای 
س��ال های آین��ده از الان برنامه ریزی جدی ش��ود و 
نسبت به بهره مندی از تجارب بازنشستگان آموزش 

و پ��رورش برنامه ریزی مفصل ش��ود و نه فقط برای 
امس��ال، بلکه برای چند س��ال با آنان قرارداد بسته 
و از تجارب بازنشس��تگان آموزش و پرورش استفاده 
شود. میرتاج الدینی گفت: همچنین این مسأله مورد 
تاکید قرار گرفت که نسبت به جذب معلم و تقویت 
دانشگاه فرهنگیان اقدام شود. وزیر آموزش و پرورش 
هم مباحثی را درباره کاس��تی ها و مشکلات وزارت 
آم��وزش و پرورش مطرح ک��رد و مجلس هم تاکید 
کرد که نس��بت به تأمین مناب��ع لازم و کمک برای 
جذب معلمان جدید از طریق دانش��گاه فرهنگیان و 

سایر موارد کمک خواهد کرد
راهکاره�ا برای حل مش�کل کمبود معلم در 

مدارس
همچنی��ن بنا به گزارش تس��نیم، احمدحس��ین 
فلاحی، س��خنگوی کمیس��یون آموزش و تحقیقات 
مجلس گفت: با توجه به کمکاری های دولت گذشته 
در حوزه تربیت معلم با اس��تفاده از ظرفیت دانشگاه 
فرهنگی��ان این انتظار از دولت س��یزدهم بود که از 
ماده ۲۸ اساس��نامه دانشگاه فرهنگیان استفاده کند 
ت��ا بحران کمبود معلم که امروز آموزش و پرورش را 
تحت ش��عاع خود قرار داده به شکل مقطعی برطرف 
ش��ود. وی اعلام کرد: بر اس��اس ماده ۲۸ اساسنامه 
دانشگاه فرهنگیان در صورتی که نظام آموزش کشور 

به ش��کل اضطراری با کمبود معلم روبرو شده باشد، 
ای��ن وزارت آم��وزش و پرورش م��ی تواند به جذب 
رسمی فارغ التحصیلان دانشگاه های دیگر در رشته 
های خاص علوم انسانی اقدام کند. البته پیش زمینه 
ج��ذب این فارغ التحصیلان باید گذراندن یک دوره 

فشرده یک ساله باشد.
فلاحی گفت: متاس��فانه دولت س��یزدهم علاوه بر 
اینک��ه از این ظرفیت اس��تفاده نک��رد، در حوزه به 
کارگیری معلمان بازنشسته برای گذراندن وضعیت 

بحران نظام آموزشی نیز اهمال کرد.
وی تصری��ح کرد: وزارت آموزش و پرورش باید به 
جای بستن قراردادهای یکساله با معلمان بازنشسته، 
ابتدا ضمن طی مراحل بازنشس��تگی آنها، تمام حق 
و حقوق بازنشستگی ش��ان را هم پرداخت می کرد 
و پس از آن فراخوان��ی را صادر می کرد تا معلمانی 
که تمایل به ادامه همکاری دارند، به مدت ۵ س��ال 
همکاری خ��ود با آموزش و پ��رورش را ادامه دهند 
اما متاس��فانه این مس��ئله در دو س��ال گذش��ته با 
عدم اهتمام مس��ئولان وزارت آم��وزش و پرورش و 
همچنی��ن عدم همکاری س��ازمان برنامه و بودجه و 
سازمان اداری و استخدامی برای تخصیص اعتبارات 

مورد نیاز، روی زمین مانده است.
سخنگوی کمیس��یون آموزش مجلس خاطرنشان 
کرد: وزیر آموزش و پرورش و روس��ای سازمان های 
اداری و استخدامی و برنامه و بودجه در پایان نشست 
غیرعلن��ی امروز این وعده را دادند تا با توجه به آغاز 
س��ال تحصیلی، هرچه زودتر مشکل حق التدریسی 
معلمان بازنشس��ته و خرید خدمت حل شود تا این 
اف��راد با دلگرمی به کار خ��ود ادامه دهند. همچنین 
رئیس مجلس نیز به کمیسیون آموزش دستور داد تا 
این مسئله به طور ویژه از سوی کمیسیون پیگیری 

شود.

محمدباق�ر قالیب�اف در صحن علن�ی امروز 
مجلس خاطرنش�ان کرد که اص�ل ۷۵ در تمام 

مصوبات مجلس رعایت می شود.
به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلای��ن، محمدباقر 
قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی درباره میزان 
اختصاص بودجه به س��ازمان صدا وس��یما در برنامه 
هفتم توس��عه گفت: در تنظیم سیاس��ت های برنامه 
هفتم در مجمع تش��خیص مصلحت نظام، برای سه 
دستگاه، یعنی حوزه دفاعی ۵ درصد، صداسیما ۰.۷ 
درصد و قوه قضائیه حدود ۳ درصد از بودجه عمومی 
پیش بینی درصدی انجام شده بود که وقتی مصوبات 

مجمع محضر حض��رت آقا رفت، با اختصاص درصد 
برای قوه قضائیه و صداوس��یما مخالفت ش��د و فقط 

برای بخش دفاع را پذیرفتند.
وی تأکی��د ک��رد: اما حض��رت آق��ا در همان جا 
تأکید کردند از این دو دس��تگاه باید در برنامه هفتم 
پش��تیبانی شود و نسبت به قبل تقویت شوند، یعنی 
۰.۷ درص��د افزای��ش پیدا کند اما مبن��ای آن نباید 

درصد باشد.
قالیباف ادامه داد: براساس پیشنهاد در برنامه هفتم 
توس��عه بودجه صداوسیما نسبت به قبل حدوداً ۷۵ 
درصد افزایش پیدا می کرد که این میزان زیاد است. 
تقویت صداوسیما باید انجام شود، اما این میزان زیاد 

بوده لذا به کمیسیون ارجاع داده خواهد شد.

تسنیم نوشت: رئیس قرارگاه مسکن نیروهای 
مسلح گفت: باتوجه به برنامه دولت در رابطه با 
ساخت مسکن و اجرای نهضت ملی مسکن در 
کشور، نیروهای مسلح در مجموع نزدیک ۵۰۰ 

هزار واحد مسکونی نیاز دارند.
سردار مجید ابن الرضا در در جلسه شورای مسکن 
نیروهای مسلح گیلان از تشکیل قرارگاه های استانی 
ساخت مس��کن در سراسر کش��ور خبر داد و اظهار 
داش��ت: در حال حاضر بیش از ۱۶۰ پروژه فعال در 
کشور مراحل احداث ۱۴۰ هزار واحد مسکونی برای 

کارکنان نیروهای مسلح را در دست اجرا دارند.
رئی��س قرارگاه مس��کن نیروهای مس��لح کش��ور 
پیش��رفت فیزیکی این واحده��ا را ۱۵ تا ۸۰ درصد 
اعلام کرد و افزود: بیش از ۱۸ هزار واحد مس��کونی 
نیز در مجموع به س��ازمان نیروهای مس��لح تحویل 

داده شده است.
وی اظهار داشت: باتوجه به برنامه دولت در رابطه 
با س��اخت مس��کن و اجرای نهضت ملی مسکن در 
کشور، نیروهای مسلح در مجموع نزدیک ۵۰۰ هزار 
واحد مس��کونی نیاز دارند که طی قراردادی با راه و 
شهرس��ازی برای ساخت و تحویل آن برای نیروهای 
مس��لح )ارتش، سپاه، نیروی انتظامی و وزارت دفاع( 
برنامه ریزی شده است. رئیس ستاد تامین اجتماعی 
و رئیس قرارگاه مس��کن نیروهای مس��لح کش��ور با 
اش��اره به فعالیت ۵۰ تعاونی مس��کن ناجا در سطح 
کش��ور، اظهار داش��ت: هزار و ۵۰۰ هکتار از املاک 
و اراضی نیروهای مس��لح با دس��تور فرمانده کل قوا 
برای س��اخت این منازل مسکونی اختصاص یافت و 
با مس��اعدتی که دولت در تامین اراضی داش��ت در 
مجم��وع هزار و ۷۰۰ هکتار برای س��اخت مس��کن 
نیروهای مس��لح در نظر گرفته ش��د ک��ه امیدواریم 
امسال مش��کل کمبود زمین با کمک دولت، وزارت 

راه و شهرسازی و استانداران برطرف شود.
س��ردار اب��ن الرضا تصریح ک��رد: با اس��تفاده ۳۰ 
درص��دی از امکان��ات نیروهای مس��لح، ۱۰ درصد 
تخفی��ف زمین ب��ا موافقت بازگش��ت پ��ول و دوره 

تنفس پنج ساله توانس��تیم قدم هایی را در راستای 
تسهیل گری و ارزان سازی مسکن برداریم.

وی در ادامه مجموع نیازمندی مسکن سازمان های 
نیروهای مس��لح استان گیلان را ۸ هزار و ۵۰۰ تا ۹ 
ه��زار واحد اعلام ک��رد و افزود: از ای��ن تعداد برای 
احداث نزدیک س��ه هزار واحد برنامه ریزی ش��ده و 
بخ��ش کوچک��ی از این واحد ها نی��ز در هفته دفاع 

مقدس امسال تحویل متقاضیان شده است.
رئیس س��تاد تامی��ن اجتماعی و رئی��س قرارگاه 
مس��کن نیروهای مس��لح کش��ور نیازمندی ارتش 
جمهوری اس��لامی ای��ران در این اس��تان را ۲ هزار 
۷۵۸ واح��د دانس��ت که یک هزار واح��د آن تعیین 
تکلیف شده و یک هزار و ۷۰۰ واحد نیز باید احداث 
ش��ود و افزود: ۲ هزار و ۳۰ نفر از این متقاضیان در 
ش��هر رش��ت، ۵۱۶ نفر در بندرانزلی و ۲۱۲ نفر در 
سایر شهرهای استان منتظر دریافت واحد مسکونی 
هستند. وی ادامه داد: امیدواریم با تاکیدات استاندار 
محترم و تعامل معاون عمرانی استانداری، مدیرکل 
راه و شهرس��ازی و کارگروه نیروهای مسلح بزودی 
مش��کل کمبود زمین در استان رفع شود. وی تاکید 
کرد: طبق برنامه ریزی های انجام ش��ده امید است 
با سرعت بخش��یدن به کار و انجام اقدامات جهادی 
مراحل س��اخت و س��از این واحد های مسکونی در 
کمت��ر از ۲ س��ال به پای��ان برس��د و دغدغه تامین 
مسکن همکاران ما در نیروهای مسلح برطرف شود.

بازنشس�تگان در اولویت تامین مسکن برای 
نیروهای مسلح گیلان هستند

اسدالله عباسی اس��تاندار گیلان نیز اظهار داشت: 
اگ��ر چه در اس��تان با محدودیت زمی��ن و بالابودن 
قیمت آن مواجه هس��تیم اما این موضوع نمی تواند 
دلیلی بر کوتاهی در خصوص تامین مس��کن کسانی 

باشد که تامین کننده امنیت سرزمینمان هستند.
وی با بیان اینکه باید بررس��ی لازم نس��بت به در 
اختی��ار گذاش��تن زمین های��ی که مربوط ب��ه راه و 
شهرسازی استان است صورت بگیرد، اظهار داشت: 
نیروهای مسلح در همه بخش های آن برای ما عزیز 
هستند و وظیفه خود می دانیم در بحث برش استانی، 
براس��اس دینی که این قش��ر از جامعه به گردن ما 
دارند، همچنین براساس منویات مقام معظم رهبری 
و برنامه راهبردی دولت، در زمینه موضوع یادش��ده 
سرعت و تس��هیل انجام ش��ود. وی ادامه داد: ۵۰۰ 
هزار س��همیه برای نیروهای مس��لح کش��ور در نظر 
گرفته شده است که تلاش می شود در راستای سهم 

استان درست عمل کنیم و عقب نمانیم.
نماینده عالی دولت در گیلان با بیان اینکه استان 
در برخی شهرس��تان ها به واق��ع با محدودیت زمین 
روب��ه رو اس��ت، تصریح ک��رد: تلاش می ش��ود این 
محدودی��ت از جاهای دیگر پوش��ش داده و جبران 
ش��ود؛ در بخش زیرساخت نباید سخت گیری کرد، 
آنچه الان مدنظر ما هست بخش تسهیل گری است 
و دس��تگاه های اجرایی باید یاری کنند تا راه در این 
راستا باز و هموار ش��ود. عباسی با بیان اینکه تاکید 
ما در تامین مس��کن اس��تفاده از دانش روز است تا 
س��رعت و ایمنی کار بالارود، اف��زود: مردم را معطل 
نگذارید و دستگاه های دولتی و بانک ها در چارچوب 
قانون به کارها س��رعت بخش��ند. استاندار گیلان در 
خصوص تعاونی مسکن گفت: این قضیه فرق می کند 
و موانع زیادی در این خصوص وجود دارد ماهم یک 
سری محدودیت های قانونی داریم؛ در این خصوص 
باید اولویت ها بررسی و در نظر گرفته شود؛ اگر اقدام 
تعاونی مس��کن در راس��تای تح��ول در نهضت ملی 
مسکن است وارد می شویم و دستگاه های نظارتی را 

برای رفع موانع متقاعد می کنیم.

وعده دولت رئیسی برای رفع کمبود معلم در مدارس
 بازنشستگان دوباره استخدام می شوند؟

 مخالفت قالیباف با افزایش ۷۵درصدی
 بودجه صداوسیما با تکیه به دستور رهبر انقلاب

خبر مهم مقام ارشد نظامی درباره مسکن
بازنشستگان حتما بخوانند
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مباحث جذاب نشست شماره ۱۵۶ پارلمان شهری تبریز به روایت "عصرآزادی"

نصب پلاک قهرمانی
بر سردر منازل مدال آوران تبریزی

مدیرکل دفتر خدمات کسب و کار وزارت صمت بر 
تقویت ارتباط واقعی صنعت  و فناوران تاکید کرد؛

 آشتی صنعت با فناوران
در رویداد رینوتکس تبریز

3

3

افتخاری دیگر برای بخش صنعت کشور؛

تراکتورسازی تبریز صادرکننده 
ممتاز گروه خودرویی ایران

عصرآزادی/ سرویس اقتصادی: مدیرکل دفتر خدمات کسب و کار 
وزارت صم�ت گفت: به روز ش�دن صنایع و تقوی�ت ارتباط صنعت 
و دانش�گاه رویکرد وزارت صمت است که در نمایشگاه رینوتکس 

تبریز دنبال می شود ...

 خمز: ۲۹ شوت به سمت
 دروازه حریف زدیم

6
کنایه های پزشکیان به تغییر ادبیات برخی 

FATF درباره برجام و

۲

شاید پیروزی کامل 
حماس و آزادسازی 
قدس شریف چندان 

دور نباشد

3
مدال طلای جهانی 

کاراته کار ایرانی
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 ارسال ۴۵۰ مقاله
 به کنگره بین المللی 

پروین اعتصامی

جلال رش�یدی کوچی گفت: به زودی اس�امی افرادی که به مردم خیانت میکنند و قیمت خودروی ۵۰۰ 
میلیونی را تا ٢ میلیارد بالا بردند را اعلام میکنم.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، جلال رش��یدی کوچی نماینده مرودشت در مجلس شورای اسلامی در اینستاگرام 
خود درباره گرانی و واردات خودرو اعلام کرد: توضیحات صریحی خواهم داد و حتما اسم خواهم آورد. در این لایو از 
کسانی که به مردم خیانت می کنند و خودروی ۵۰۰ میلیونی را تا ۲ میلیارد بالا بردند و قیمت خودرو ۷۰۰ میلیونی 

را تا ۲ میلیارد و ۷۰۰ بالا بردند اسم می برم.
وی همچنین ادامه داد: خیلی ها از من سوال می پرسند درباره قیمت ها و اینکه آیا واردات تاثیری می گذارد یا نه؟ 
اصلا واردات به چه شکلی انجام می شود و اینکه چیکار باید بکنند. به این سوالات در لایویی به صورت دقیق، مستند 

و موشکافانه توضیح خواهم داد و از حق مردم به هیچ عنوان کوتاه نخواهم آمد. 

تهدید نماینده مجلس به 
افشاگری؛ اسامی کسانی 
 که قیمت خودروی
 ۵۰۰ میلیونی را تا
۲ میلیارد بالا بردند، 
اعلام می کنم


